

Bestyrelsesmøde d.11/4-12 kl.19 på Syvsten Kro.

Tilstede: Dennis-Jesper-Birgitte-Jonas-Martin-Karsten-Lone(Thorkild)-Jens-Karina.

Afbud : Gitte-Jimmy.

Referat fra sidste møde: godkendt.

Kurt:

Angående banesyn(polititilladelse) d.12/4-12.

Angående tv-dækning til pinseløbet: Enig bestyrelse.

Merkonomen kommer med ca.175 gæster.

Kurt aftalt at Birkholt har vægten(vejning af køretøjer) med til alle løb.

Hans i gang med forhandlinger med Jason Watt til 3 dages, bestyrelsen enige om at Hans laver kontrakt o.s.v. Lone Eriksen laver pr.(annoncerer) angående dette.

Bestyrelsen enige om at prisen for foredraget skal være 50 kr for kørere og 100 kr for ikke kørere. Samt at der denne aften(under foredraget) skal sælges billetter til alle 3 dage for 200 kr.

Kurt og Gitte samt revisor har været til foredrag hos told og skat. Revisor vil gennemgå klubbens regnskab.

Karsten:

Ordner papirer til åbent hus arrangement.

Gitte :

Meddelt at pengene fra Jyllandsringen (havde lagt løb samme dag som Ørnedalen)er indsat.

Jens:

**Fortæller at kørerrep. + supp. finder folk til flagposter o.s.v. til pinse løbet .
Fortæller at Ib gerne vil officialchef til løbene.**

Daniel .S vil rep. startlyset på banen.

Jens og Jesper vil prøve at lave træningssamling for klubbens rallycrosskørere evt. på en onsdagstræning, samt også omhandle foredrag om kørerteknik.

Martin:

Haft besøg af firma med hensyn til støvbekæmpelse på banen. Enig bestyrelse vælger Dustex som vil blive lagt ud på banen ,når godkendelse fra kommunen kommer.

Lone :

Har fået priser fra slagter Engen samt Lendumsforsamlingshus til officialsmad.

Lone vil lave aftale med bager med hensyn til rundstykker o.s.v.

Lone finder folk til officialmad til pinseløbet.

Lone-Birgitte-Kurt-Karina vil mødes i cafeteriet mandag d. 16/4 kl.18 sammen med Jane-Kis-Heidi og evt.se hvad der mangler inden sæsonstart.

Jonas:

Oplyser at klubbiler bliver klar til åbent hus.

Næste møde torsdag d.26/4 kl.19.30 på Ørnedalen.

Karina.

